
V pozvánce na Vánoční show 2014 je uvedeno, že akce se koná pod záštitou paní starostky, v čem 

konkrétně spočívá Vaše podpora, když MČ podpořila komerční projekt částkou 83.500, což při počtu 

340 prodaných lístků činí dotaci 145 korun na 1 lístek? 

 

Jaká jsou nastavená pravidla v podpoře komerčních projektů, který projekt MČ finančně podpoří  a 

který nikoliv? 

Prosím, aby zápisy Rady MČ byly psány ve větším detailu. V případě uzavření smlouvy mezi Petrem 

Salavou (společnost Amfora) a MČ, nebylo ze zápisu Rady MČ vůbec jasné, jaké finanční plnění je za 

podpisem smlouvy, a proto jsem se musela, zcela zbytečně, podle zákona o poskytování informací, 

dotazovat na smlouvu a její podmínky. 

 

Děkuji 


